

Jonathan Bauerschmidt

Die Rechtsperson der Europäischen Union im Wandel

Auswirkungen differenzierter Integration durch Völkerrecht auf die Europäische Union

[The Legal Person of the European Union in Transformation. The Impact of Differentiated Integration through International Law Treaties on the European Union.]

Published in German.

The European Union is still in transformation. Not long after the Lisbon Treaty was consolidated, a new form of differentiated integration has emerged during the Euro crisis in which international law treaties of some member states challenge the EU's constitution. Jonathan Bauerschmidt traces and evaluates these developments from a constitutional perspective.

Jonathan Bauerschmidt Geboren 1982; Studium der Rechtswissenschaften in Konstanz und Aix-en-Provence; Referendariat am Landgericht Konstanz; Promotion an der Humboldt-Universität zu Berlin; Stipendiat am DFG-Graduiertenkolleg »Verfassung jenseits des Staates«; Referent in der Europaabteilung des Auswärtigen Amtes; derzeit Rechtsberater im Juristischen Dienst des Rates der Europäischen Union.

<https://orcid.org/0000-0003-2691-3150>



2019. XXV, 502 pages. VEEu 16

ISBN 978-3-16-156706-3
cloth 129,00 €

ISBN 978-3-16-156707-0
eBook PDF 129,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-rechtsperson-der-europaeischen-union-im-wandel-9783161567063?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104